
 

  

 



 



 

Per què va escollir la seva especialitat?  



 

 

Com veu el paper del metge en la societat actual? Ha 

perdut prestigi? Si la seva resposta és afirmativa, 

expliqui per què? 



 

Quin ha estat el metge que ha admirat més, i que va 

prendre com a exemple?  



 

 

 



 

Té alguna recomanació o algun consell als metges i 

metgesses joves que llegeixin aquesta entrevista? 



 

 

 


